
 

Zakres działania Zarządu Dróg Powiatowych w Nisku (ETR) 
 

ZDP w Nisku jest samorządową jednostką organizacyjną Powiatu Niżańskiego. 

ZDP w Nisku obejmuje swym zakresem działania drogi powiatowe znajdujące się na 

obszarze Powiatu Niżańskiego, w skład, którego wchodzą:  

 Gmina i Miasta Nisko,  

 Gmina i Miasto Rudnik nad Sanem,  

 Gmina i Miasto Ulanów,  

 Gmina Harasiuki,  

 Gmina Jarocin,  

 Gmina Jeżowe,  

 Gmina Krzeszów. 

Na czele ZDP w Nisku stoi Dyrektor, który podlega bezpośrednio Staroście 

Niżańskiemu. 

Czym się zajmujemy? 

Mamy wiele zadań, które realizujemy są to m.in.: 

 utrzymanie nawierzchni dróg, chodników oraz obiektów inżynierskich 

(mostów), w ciągu dróg powiatowych, 

 wykonujemy roboty interwencyjne, utrzymaniowe oraz zabezpieczające, 

 w naszym urzędzie załatwisz sprawy związane z budową/remontem zjazdu z 

dróg powiatowych na działkę, gdzie planujesz budowę domu czy też obiektu 

usługowego. 

Jeśli chcesz się skontaktować z naszym urzędem:  

Możesz napisać pismo i wysłać je na adres: 

Zarząd Dróg Powiatowych w Nisku, Racławice, ul. Rudnicka 15, 37-400 Nisko, 

możesz wysłać e-mail na adres: zdp.nisko@op.pl,  

możesz zadzwonić sam lub przy pomocy innej osoby na numer telefonu 15 8415416. 

możesz również przyjść do Urzędu. 

Od poniedziałku do piątku w godzinach od 7:00 do 15:00  

Informacja dla osób, które chcą przyjść do urzędu: 

Zarząd Dróg Powiatowych mieście się w budynku przy ul. Rudnickiej 15 w 

Racławicach, przy budynku zlokalizowany jest parking. 

Żeby dostać się do budynku musisz wejść po schodach. 

Jeśli nie chcesz przychodzić to sprawę możesz załatwić dzwoniąc na numer telefonu 

15 8415416.  

 


